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La resposta de María Pombo a les
crítiques del casament de la seva
germana Lucía
[inicicentrareport]La Lucía, la gran de les germanes Pombo, es va casar amb Álvaro López Huerta a
Villafranca del Condado (Segovia) el passat dissabte 25 de juny.

Tot i que no és la més coneguda de les germanes, a Instagram compta amb 377.000
seguidors i, encara que la seva professió és la de pilot comercial, es relaciona amb moltes
influencers. És per això que les imatges del seu casament no han trigat a sortir a la llum, ja que
Lara Tronti, Marta Lozano i Laura Matamoros van ser algunes de les assistents que no van
dubtar en compartir la seva celebració a través de les xarxes socials.
 

Com era d'esperar, les imatges han arribat a molta gent i això ha provocat una sèrie de crítiques,
concretament sobre com anaven vestides les cambreres del càtering. Moltes persones han
assegurat que semblava que anessin disfressades de criades, com si les haguessin tret d'una
altra època.
 

¿Habéis visto cómo iban las camareras en la boda de Lucía Pombo? El clasismo más rancio, de
verdad.

? M ? (@sooyconchaentro) June 26, 2022
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el disfraz que le han puesto a las camareras en la boda de lucía pombo???????????
pic.twitter.com/VyvbQZmJy7

? towers ?? (@ainaatowers) June 26, 2022
 Tot i això, també hi ha hagut persones que s'han volgut pronunciar i explicar que en la majoria
dels casos no són els nuvis qui escullen la vestimenta dels cambrers i cambreres, sinó que
és l'empresa del càtering qui ho fa i que, tot i que pugui resultar sorprenent, encara n'hi ha moltes
que continuen optant per aquest tipus de vestits.
 

Hay muchísimos caterings que aún tienen estos vestidos horribles y la gran mayoría de las veces
ni los novios quieren que vayan así pero sí quieren la calidad del catering y se jden... No sé si ha
sido su caso obviamente, pero he trabajado en un catering así muchos años?

? ana? (@anacorc3) June 25, 2022
 La resposta de María Pombo
La influencer María Pombo s'ha pronunciat sobre aquest tema i s'ha pres amb humor les crítiques
cap a al casament de la seva germana: "La gent és una mica avorrida perquè va ser un bodón.
Però és que de nosaltres sempre veuen alguna cosa dolenta, és igual el que fem", ha assegurat.

 

 

 

 

 

Ver esta publicación en Instagram
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Una publicación compartida de MARIA POMBO (@mariapombo)

[ficentrareport]
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